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AGENDA: 
 
1. Opening.  
 Jo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. BSGW 
Zie presentatie  
Kwijtschelding gemeentelijke heffingen gemeente Roerdalen tbv adviesraad.pptx 
 
3. Bibliotheek 
Landelijk is bepaald dat iedere gemeente in 2025 een bibliotheek moet hebben. Hiervoor ko-
men financiële middelen beschikbaar. De ASD wordt vanaf het begin van het traject betrokken 
en de gemeente gaat ons op de hoogte houden tijdens het gehele project. Ook de huidige 
burgerbibliotheken en de inwoners worden betrokken en geïnformeerd. 

 
4. Evaluatie gemeente 
Clientervaringsonderzoek (CEO): de inzet van de meedenkers is gestegen.  
De gemeente geeft aan dat de opzet van de CEO voor 2023 hetzelfde blijft.  
ASD geeft aan, bij veranderingen, graag te adviseren voor 2024. De gemeente zegt dit toe. 
 
Vacature voorzitter: Sonja maakt opzet. Dit wordt besproken met Loes Vestjens en daarna te-
ruggekoppeld naar ASD. 
 
De gemeente geeft aan graag op een andere manier te gaanwerken: 2 of 3 keer per jaar een 
themabijeenkomst waarbij inbreng en brainstormen mogelijk is. 
 
De planning wordt dan voor 1 jaar gemaakt. 



 
Als aanvulling op de termijnkalender. Volgens de gemeente bevat de termijnkalender met 
name verordeningen die aangepast moeten worden en een jaaroverzicht. De ASD geeft aan 
dat zij graag inzicht krijgt in het proces. Vaak wordt de ASD te laat geïnformeerd en kan zij niet 
meer reageren. Tevens wordt aangegeven dat het de ASD niet gaat om alle (beleids)stukken, 
een A4 waarin SMART gespecificeerd wordt hoe het proces verloopt is afdoende. 
 
Voor de begrotingsweek (september 2023) wordt een integraal document ontwikkeld waarin 
alle taken voor 2024 worden opgenomen, zoals de bibliotheek, GALA, IZA e.d. Het wordt een 
dynamisch stuk waaraan nieuwe ontwikkelingen worden toegevoegd. 

 
Bijeenkomst 6 juli: Gaat niet door. Loes Vestjens koppelt terug aan Loubna. 
 
GALA: er wordt gewerkt in een vast format. De gemeente stelt een integraal plan op 
voor 2024/2025. Sonja informeert de ASD informeel voor 1 augustus 2023 (hoofdlij-
nen) zodat ASD nog kan reageren. 
 
IZA: Voorstel is dat Venlo de mandaatgemeente wordt. Voor Roerdalen is GALA be-
langrijker dan IZA, volgens Loes Vestjens. 
 
Inkoop WMO: per 1-1-2024 moeten de nieuwe contracten afgesloten worden. Het uit-
voeringsbeleid ligt bij de gemeente. 

 
5. Vaststelling verslag van laatste vergadering 
 Het verslag van de vergadering van mei 2023 wordt goed gekeurd. 
 
6. Ondedrive 

De ASD wil niet officieel de onedrive gaan gebruiken. Hij wordt wel officieus bijgehou-
den. 
 

7. Bespreken open acties en bijwerken besluitenlijst. 
-  79: blijft staan 
-113: afgesloten 
-114: stroomschema meegeven aan meedenker. Evaluatie in september. 
123: regelingen vereenvoudigen: inkomenskaart.  
         Reactie Loubna, wordt teruggekoppeld. 
-133: wordt afgesloten 
-134: wordt afgesloten 
-136: 1e thema wordt schuldhulpverlening. Jo geeft aan dat de ASD niet concreet is  
          geïnformeerd. Loes gaat dit terug koppelen. 



 
-141: blijft staan 
-144: samen met 136 (vervalt dus) 
-146: wordt afgesloten 
-151: wordt afgesloten 
-154: bankafschriften: wanneer gaat het in? 
-155: wordt afgesloten 
-156: blijft staan 
-157: blijft staan 
-158: komt er aan 
-159: Is er al een lokaal vervolg op 20220704GARegiovisieMeedoenenWonen2022-

2026. ASD is niet geïnformeerd over vervolg. 
 
8. Rondvraag. 

Cees geeft aan dat hij het waardeert dat de gemeente het laatste advies be-
antwoord heeft op officieel papier. Loes geeft aan dat dit in de toekomst de 
standaard wordt. 
 
Sonja geeft aan dat het fijn zou zijn als er minder OA’s uitgebracht zouden 
worden. Graag contact opnemen bij vragen. 
 
Jo geeft aan dat hij hoopt dat de gemeente de ASD vroegtijdig op de hoogte 
blijft houden van nieuwe stukken die de aandacht van de ASD verdienen. 
Vroegtijdig informeren is belangrijk. 

 
9. Sluiting 
 

 


